
Protokół Nr II/2010 

z II - uroczystej sesji Rady Miasta Rypina odbytej w dniu 13 grudnia 2010 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rypinie pod przewodnictwem  

p. Joanny Krukowskiej – Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała od godz. 16.30 do godz. 18.00. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie uroczystej sesji Rady Miasta Rypina. 

2. Sprawozdanie ustępującego Burmistrza Miasta o stanie miasta Rypina. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Urząd Burmistrza. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Miasta Rypina. 

5. Wystąpienia okolicznościowe.  

6. Zamknięcie obrad uroczystej sesji Rady Miasta. 

 

Ad.1 

Pani Joanna Krukowska – Przewodniczący Rady Miasta Rypina dokonała otwarcia II 

uroczystej sesji. Powitała serdecznie gości: Księdza Prałata Tadeusza Zbornego – proboszcza 

parafii św. Trójcy oraz księdza parafii w Sadłowie ks. Marcina Lewandowskiego. Powitała  

też księży parafii św. Trójcy  i  siostry zakonne. Powitała Burmistrza p. Marka Błaszkiewicza 

i Burmistrza elekta p. Pawła Grzybowskiego, parlamentarzystów PiS i PO, p. Łukasza 

Zbonikowskiego (PiS) i p. Zbigniewa Girzyńskiego (PiS). Powitała żonę, rodziców i 

rodzeństwo p. Pawła Grzybowskiego oraz pozostałą rodzinę p. Pawła Grzybowskiego. 

Burmistrzów i wójtów ościennych miast. Starostę rypińskiego p. Marka Tyburskiego oraz 

Przewodniczącego Rady Powiatu p. Krzysztofa Cegłowskiego. Radnych Rady Miasta Rypina 

i radnych powiatu rypińskiego. Wszystkich dyrektorów i kierowników jednostek podległych 

miastu, przedstawicieli prasy, osoby zaproszone i wszystkich pozostałych gości, 

mieszkańców naszego miasta.  

Poinformowała, że na jej ręce wpłynęło pismo od księdza Prałata Marka Smogorzewskiego z 

najserdeczniejszymi życzeniami dla nowo wybranego Burmistrza p. Pawła Grzybowskiego 



oraz radnych Rady Miasta. Ksiądz Prałat jednocześnie informował, że nie może wziąć udziału 

w tak uroczystej sesji ze względu na trwające w parafii rekolekcje.  

 

Ad.2 

Ustępujący Burmistrz p. Marek Błaszkiewicz złożył sprawozdanie z działalności obejmującej 

okres jego kadencji. Poinformował m. inn. o tym, że: 

- wejściem do specjalnej podstrefy ekonomicznej mają być zainteresowane 2 firmy: jedna z  

  Brodnicy, druga z Warszawy. Pierwsza z nich ID Marketing ma zatrudnić 200 osób. Firma  

  zajmuje się dostarczaniem druków bezadresowych oraz przesyłek adresowych. W praktyce  

  oznacza to, że jest to konkurencja dla Poczty Polskiej. W Rypinie prawdopodobnie firma  

  planuje otwarcie sortowni. Drugim inwestorem ma być firma Izosan. Właściciel firmy  

  chciałby zainwestować w wytwórnię masy bitumicznej, firma będzie budowała drogi.  

- ze współpracą mieszkańców i radnych udało się dokonać rzeczy ważnych, które pozwolą na  

  rozwój naszego miasta: dokończenie budowy hali i basenu; we wrześniu 2012 roku miasto  

  będzie miasto gaz ziemny; pełna realizacja projektu kompleksowego pn. „Uregulowanie  

  gospodarki wodno-ściekowej”, „Termomodernizacja SP3”, „Rewitalizacja ul. Nowe  

  Osiedle”, dofinansowanie inwestycji polegającej na przekształceniu MPEC z ciepłowni w  

  elektrociepłownię, projekt Astro – Szkoła, Budowa mostu na ul. Orzeszkowej.  

Życzył swojemu następcy, aby dopilnował dokończenia wszystkich inwestycji.  

Przewodniczący Rady Miasta podziękowała p. Burmistrzowi za wystąpienie.  

 

Ad.3 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Mirosław Siemiński dokonał wręczenia p. 

Pawłowi Grzybowskiemu zaświadczenia o wyborze na Urząd Burmistrza.  

 

Ad.4 

Przed tak ważnym momentem jak zaprzysiężenie Burmistrza, przewodniczący Rady Miasta 

przekazała od siebie kilka słów. Przypomniała, że  w odrodzonej   Polsce po roku 1990 

funkcje tę sprawowali kolejno : p. Adam Łapkiewicz, p. Stefan Borowski, p. Krzysztof 

Maciejewski i ustępujący w dniu dzisiejszym p. Marek Błaszkiewicz.  

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła p. Grzybowskiego o złożenie ślubowania.  

Wszyscy obecni na sali powstali.  

Pan Paweł Grzybowski – Burmistrz elekt złożył ślubowanie wypowiadając na końcu słowa: 

„Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” . 



Rota ślubowania burmistrza stanowi zał. Nr 2 do protokołu.  

Po złożeniu ślubowania nastąpiło objęcie obowiązków przez nowego Burmistrza. Pan Paweł 

Grzybowski powiedział, że po 8 latach pracy w samorządzie rozpoczyna nowy etap.  

Podziękował byłemu burmistrzowi za współpracę. 

Podziękował też swoim rodzicom, żonie i dzieciom za wyrozumiałość i cierpliwość. 

Podziękował wszystkim koleżankom i kolegom radnym oraz wszystkim mieszkańcom, którzy 

mu zaufali i oddali na niego głos w wyborach. Dodał, że pragnie być burmistrzem wszystkich 

rypinian, będzie kierował się rozsądkiem i odpowiedzialnością, a przede wszystkim dobrem 

wszystkich mieszkańców, którzy zasługują na poczucie bezpieczeństwa i stabilności. 

Powierzony mu urząd traktuje jako ogromne wyróżnienie i jako służbą dla dobra tego miasta. 

Dodał też, że chce,  aby powiedzenie „mniej słów a więcej czynów” stało się wizytówką 

obecnej kadencji. 

 

Ad.5 

Głos zabrał poseł na Sejm RP p. Łukasz Zbonikowski, gratulując nowo wybranemu 

burmistrzowi nie tylko jako parlamentarzysta ale również jako kolega i przyjaciel. Gratulował 

też byłemu burmistrzowi dotychczasowych sukcesów, które na pewno będą kontynuowane 

przez nowego burmistrza. Na koniec wręczył burmistrzowi Grzybowskiemu album o innych 

miastach naszego regionu, który może stanie się inspiracją dla nowego burmistrza. 

Poseł na Sejm RP p. Zbigniew Girzyński nawiązując do historii naszego regionu i miasta 

również pogratulował nowemu burmistrzowi życząc samych sukcesów w rozpoczynającej się 

dla niego kadencji.  

Pan Krzysztof Cegłowski Przewodniczący Rady Powiatu poinformował w imieniu starosty o 

wygaśnięciu mandatu radnego p. Grzybowskiego z racji objęcia przez niego stanowiska 

burmistrza. W imieniu własnym jak i radnych powiatu złożył burmistrzowi serdeczne 

gratulacje.  

Pan Jerzy Nadolski reprezentujący Golub-Dobrzyń podziękował burmistrzowi za osobiste 

zaproszenie gratulując mu obejmowanego stanowiska.  

Nowy burmistrz otrzymał też gratulacje od byłego burmistrza Górzna, który dodał, że do 

odważnych i młodych świat należy. 

Z kolei p. Barbara Walczuk gratulowała burmistrzowi w imieniu słuchaczy Uniwersytetu III 

Wieku. Życzyła mu dużo zdrowia i cierpliwości  w pracy na rzecz społeczności lokalnej.  

 

Ad.6 



Przewodniczący Rady Miasta zamknęła obrady II sesji.  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Miasta: 

 

Mariola Jędrzejewska        mgr inż. Joanna Krukowska 

 


